SINCE 1998

THE ART OF LUXURY LIVING N 119 2021

OM FORD

INTERNATIONAL



RUSSIAN SEASONS

LUXURY SHOULD BE COMFORTABLE



Iniala Harbour House and Residences Valletta, Malta

HEAVEN FOR ANY TASTE



Personalized world-class services

Philanthropy is one of the central aspects of Iniala. Mark Weingard established the Inspirasia Foundation in 2002. Its purpose is to finance and support projects in the field of health and education for socially disadvantaged groups of the population and people with disabilities. In cooperation with partners, the foundation organizes charity events in Malta.



niala Harbour House and Residences is located on the territory of four Maltese residences with ancient vaults of the early 17th century in Valletta. The hotel offers 23 rooms and suites with magnificent views of the famous Maltese harbour - the Grand Harbour. Iniala Harbour House and Residences is a new project by philanthropist Mark Weingard that sets the highest standards for attractive design and first-class service on the island. At the heart of the Iniala concept is a passion for art, design, gastronomic excellence, impeccable service and philanthropy. Some suites have their own pools, and the hotel itself has a lounge bar (exclusively for Iniala guests), an indoor pool, a gym, and a stunning SPA centre. ION - The Harbour, a stylish rooftop restaurant, offers guests a convenient indoor and outdoor location. Valletta is a UNESCO World Heritage Site with a rich history, many attractions and a variety of activities to fit all tastes. Iniala Harbour House and Residences offers its guests the opportunity to explore the city by both land and sea, as well as to experience its art and culture. The hotel invites you to go on an underground tour of Valletta, use its own boat "Spirit Of Iniala" Rivarama 44 and go diving, get acquainted with the historical art of Malta on a private excursion, and visit the ancient ruins and fishing villages.

niala Harbour House and Residences располагается на территории четырех мальтийских резиденций со старинными сводами начала 17 века в Валлетте. Отель предлагает гостям 23 номера и suites с великолепным видом на знаменитую мальтийскую гавань -Гранд Харбор. Iniala Harbour House and Residences - это новый проект филантропа Марка Вейнгарда, который устанавливает высочайшие стандарты привлекательного дизайна и первоклассного сервиса на острове. В основе концепции Iniala лежит страсть к искусству, дизайну, гастрономическому мастерству, безупречному сервису и благотворительности. Некоторые suites располагают собственными бассейнами, также в самом отеле есть лаунж-бар (эксклюзивно для гостей Iniala), крытый бассейн, тренажерный зал, SPA-центр. ION -The Harbour, стильный ресторан на крыше, предлагает гостям удобное расположение как внутри зала, так и на свежем воздухе. Валлетта с богатейшей историей, большим количеством достопримечательностей и разнообразием занятий на любой вкус является объектом Всемирного наследия ЮНЕСКО. Iniala Harbour House and Residences предлагает своим гостям возможность изучить город и сухопутно, и по морю, а также проникнуться его искусством и культурой. Отель приглашает отправиться в подземный тур по Валлетте, воспользоваться собственным катером отеля "Spirit Of Iniala" Rivarama 44 и заняться дайвингом.